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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2022/23:220 Kompetensförsörjning via branschskolor i framtiden

Under budgetdebatten för utgiftsområde 16 den 19 december fick Josefin 
Malmqvist, en av ledamöterna från regeringsunderlaget, frågan om 
branschskolornas framtid då skolministern i en tidigare interpellationsdebatt 
svarat att det inte finns några avsatta medel för den verksamheten i budget för 
2023.

Ledamotens svar på frågan var följande: ”Vilken form den ska ha och hur man 
säkerställer att medlen blir så träffsäkra som möjligt får vi helt enkelt 
återkomma till.”

I regleringsbrevet till Skolverket 2023 kan man endast utläsa att anslaget har 
mer än halverats.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Lotta Edholm:

 

När och hur kommer statsrådet att återkomma till på vilket sätt den här 
värdefulla verksamheten för Sveriges kompetensförsörjning ska kunna fortgå, 
och på vilket sätt kommer statsrådet att se till att de elever som påbörjat sin 
utbildning i en branschskola också kan slutföra den?

………………………………………

Caroline Helmersson Olsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-30
Besvaras senast
2023-01-13
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


